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Іллічівський морський торгівельний порт та між-
народна агропромислова корпорація
SouffletNegoce S.A. реалізують інвестиційний про-
ект щодо будування сучасного зернового терміна-
лу. Меморандум підписали директор порту Юрій
Крук та представник компанії SouffletNegoce S.A.
Жан-Марк Філуз  в присутності Міністра аграрної
політики та продовольства Олексія Павленка та
Міністра  інфраструктури Андрія Пивоварського.

Компанія-інвестор планує збудувати сучасний пере-
вантажувальний зерновий комплекс шляхом капіталь-
ної реконструкції одного з критих складів з прилеглими
територіями поблизу причалу, що перебуває на балансі

порту. Загальний обсяг запланованих інвестицій скла-
датиме 100 млн доларів. Потужність терміналу – 100 тис
т зерна одночасного зберігання, а можливість відванта-
ження зерна – 1 млн т в рік. 

Метою такого співробітництва є розвиток логістики,
модернізація інфраструктури морського транспорту
України, виконання стратегії розвитку експорту зерно-
вих та розширення зовнішніх ринків України.
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В поточному році аграрний сектор зміцнив пози-
ції експортної галузі №1 в Україні. Про це повідомив
Міністр аграрної політики та продовольства України
Олексій Павленко під час колегії відомства.

Він нагадав, що Україна досягла рекордного показ-
ника експорту зернових за роки Незалежності — майже
34 млн тонн. Збільшено обсяги експорту за основними
позиціями. Зокрема, за 5 місяців експорт м’яса птиці
зріс на 8%, соєвого шроту на 70%, а олії — на 15%.
Україна посідає перше місце у світі за експортом соняш-
никової олії, третє — за кукурудзою, четверте — за ячме-
нем, сьоме та восьме – за соєю і курятиною відповідно.
«За 10 років країна наростила аграрний експорт у 3,6
рази — до 17 млрд доларів. Вага сільського господарст-
ва — більше третини загального експорту та 12% в
загальному обсязі ВВП. Аграрний експорт забезпечує

чисте надходження валюти в країну до 30 млн доларів
щодня», — сказав Олексій Павленко.

Міністр наголосив, що збільшити експортні показни-
ки дозволила диверсифікація зовнішньої торгівлі з
російського ринку на азійський, європейський та афри-
канський. «З багатьох позицій вдалося компенсувати
втрати. Наприклад, експорт до Азії та Ближнього Сходу
зріс на 10%, до країн ЄС — на 6%. Сьогодні ми годуємо
140 мільйонів людей на планеті. Це серйозна цифра», –
сказав Міністр.

Він також підкреслив, що не менш важливе завдання
міністерства — забезпечення внутрішньої продовольчої
безпеки. Дієвим інструментом у цьому контексті стало
підписання Меморандуму між Мінагрополітики та екс-
портерами зерна. Його мета — стабілізація ринку зерна
в Україні та забезпечення прогнозованого експорту.

М і н і с т р  М і н а г р о п ол і т и к и  У к р а ї н и  Ол е к с і й  П а в л е н к о :
-  « А г р а р н и й  е к с п о р т  з а б е з п е ч у є
н а д х о д ж е н н я  в а л ю т и  в  к р а ї н у  д о
3 0  м л н  д ол а р і в  щ о д н я » ;
-  « У к р а ї н а  з а ц і к а в л е н а  у  п о гл и б -
л е н н і  т а  а к т и в і з а ц і ї  с п і в р о б і т н и ц т -
в а  з Францією у галузі насінництва»;
-  « М е м о р а н д у м  щ о д о  п о б уд о в и
з е р н о в о г о  т е р м і н а лу  в  І л л і ч і в с ь к у

–  п о з и т и в н и й  с и г н а л  д л я  і н о з е м н и х  і н в е с т о р і в » .

В ході робочого візиту до Франції Міністр аграр-
ної політики та продовольства України Олексій
Павленко взяв участь в роботі круглого столу з
питань насінництва (за участю представників ком-
паній «Євраліс», «Маїсадур», «Лімагрейн» та інших),
організований міжпрофесійною асоціацією вироб-
ників насіння (GNIS) та їх партнерами.

«Висловлюємо подяку GNIS за допомогу в підвищен-
ні кваліфікації українських інспекторів з насінництва. А
також – за експертну оцінку відповідних законодавчих
актів. Мінагрополітики працює щодо розширення участі
України в інших насіннєвих схемах ОЕСР. Ідеться, зокре-
ма, про схеми сортової сертифікації насіння з хрестоцві-
тих, олійних та прядивних», – зазначив Олексій
Павленко. «Мінагрополітики зацікавлено у продовженні
активного діалогу між нашими країнами в галузі насін-

ництва. Сподіваюся, що наші спільні зусилля сприяти-
муть його максимальній ефективності» – додав Міністр.

Заявку щодо розширення участі України у схемах
сортової сертифікації насіння з хрестоцвітих, олійних
та прядивних розглянуто на засіданні ОЕСР 12 червня
2014 року.

З 26 травня до 4 червня 2015 року експерти
Гендиректорату Єврокомісії «Охорона здоров’я та
права споживачів» («САНКО») проводили аудит щодо
оцінки системи офіційного контролю та сертифікації
насіння зернових культур та їх еквівалентності до
вимог ЄС в Україні. За попередніми висновками
«САНКО» в цілому схвально оцінило систему офіційно-
го контролю та сертифікації насіння зернових культур,
їх еквівалентності до вимог ЄС.
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